
 

POLSKIE TOWARZYSTWO TURYSTYCZNO – KRAJOZNAWCZE 

ODDZIAŁ MIĘDZYUCZELNIANY w Warszawie 

Koło PTTK nr 1 przy Politechnice Warszawskiej 

 

Plac Politechniki 1, 00-661 Warszawa 

   

 

        Warszawa, 5 kwietnia 2012 

 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Koła PTTK nr 1 przy PW 

w kadencji 25.05.2011-25.04.2012 

 

Ostatnie zebranie walne Koła odbyło się 25.05.2011r. i wybrano: 

 

Zarząd:       Komisja rewizyjna: 

Karolina Aptowicz – prezes     Adrian Sroka - przewodniczący 

Monika Komarzewska  - wiceprezes    Karolina Topolewska 

Huber Łucjanek - sekretarz      Filip Trząski 

Ryszard Wilk- skarbnik       

Marcin Grabowski – członek 

 

W czasie trwania kadencji powołaliśmy nowego członka Agnieszkę Więsyk, z powodu 

wyjazdu Huberta Łucjanka,  powołując się na: 

Rozdział 3 § 10 

„Zarząd Koła i Komisja Rewizyjna mają prawo dokoptować nowych członków, do 

maksymalnego stanu. Liczba członków dokoptowanych nie może przekraczać 1/3 składu 

pochodzącego z wyboru.” 

 

W czasie trwania Kadencji Zarządu w Kole zorganizowano: 

 

1. AntyRajd  

2. XLVI Rajd Noc Świętojańska, okolice Wyszkowa (impreza kajakowa, piesza i 

rowerowa) 

3. INO Świętojańskie 

4. Długi weekend czerwcowy w Góry Sowie oraz w Bieszczady  

5. Spływ kajakowy Wdą  

6. Rajd Na Dobry Początek Roku w okolicach Otwocka 

7. Listopadówka w Pieniny oraz w Góry Leluchowskie 

8. Jubileuszowe XVI TRnO „Jesień Idzie” w Lasach Nieporęckich  

9. 2 Rajd Rektorski w Puszczy Kampinoskiej  

10. Rajd Mikołajkowy, Puszcza Wiskicka  

11. Sylwester w Jurze Krakowsko-Częstochowskiej  

12. Zimowisko w Małej Fatrze 

13. ZWIS w Jurze Krakowsko-Częstochowskiej 

14. Rajd Posesja na wschód od Warszawy 

15. VII Rajd Arkadia 

16. XX Rajd Ruinada w Czersku 

 

Wzięliśmy także aktywny udział w Targach Konik. 



Członkowie Koła:  
Koło na dzień 5 kwietnia 2012 roku liczy sobie 34 członków, w tym 8 osób opłaca składki 

ulgowe (studenci).  

Kurs OT:  
Na pierwszym spotkaniu pojawiło się około 40 osób. Aktualnie pozostało ok. 15 osób. 

Uczestnicy angażują się w życie Koła i organizację Rajdów.  

Kurs OInO:  
Organizacji kursu OInO I AInO w tym roku, jak i w poprzednim podjęła się Komisja InO 

przy OM, Koło zorganizowało salę w Gmachu Głównym PW na spotkania kursowe.  

 

Stan sprzętu:  
 

 namioty – 12 szt w tym 5 uszkodzonych  

 altanka ogrodowa 

 garnki – 3 szt z pokrywką + 1 szt wiadro  

 sakwy rowerowe crosso dry – 4 kompl.  

 palniki – 3 szt. w tym 1 nowy dwusystemowy i dwa mocno zużyte jednosystemowe.  

 apteczki – 4 szt.  

 siekiera – 2 szt, w tym jedna sprawna fiscars.  

 ostrzałka – 1 szt.  

 rakiety śnieżne – 15 kompletów 

 2 czekany  

 materiały InO – lampiony, kredki, karty startowe,  

 termosy – 2 szt. (5 litrów i 10 litrów) 

 rzutnik komputerowy  

 niesprawny zestaw komputerowy z drukarką – do wyzłomowania 

 księgozbiór i pamiątki 

 

 

Co zakupiliśmy z OPP: 

 Garnki – 2 szt. 

 Struny do gitary 

 Wydruk plakatów reklamujących kurs OT 

 Części zamienne do namiotów 

 Palnik prymus dwusystemowy 

 Kalendarzyki 

 Linę na Czersk 

 Altankę ogrodową do Ino 

 Wsporniki do półek zamontowanych w kole 

 Doposażyliśmy apteczki 

 

 

 

Postępujące i nowe problemy Zarządu i Koła, niepowodzenia Zarządu:  

 niewielka liczba studentów, w tym studentów PW w szeregach Koła,  

 postępujące starzenie się Koła,  

 brak inicjatywy członków Koła do jakichkolwiek działań, większość zadań i rzeczy 

trzeba narzucać i prosić każdego oddzielnie, 



 wszechobecne: „Jestem na to za stary, niech młodzi się wykażą” , „nie mam czasu” 

 Rajdy i wyjazdy ciągle robią te same osoby, brak chęci do pomocy w organizowaniu 

imprez ze strony reszty kołowiczów.  

 bałagan w siedzibie Koła w sali 56, w dawnej Stołówce, 

 mała liczba osób z koła uczestnicząca w Jedynkowych rajdach i wyjazdach, 

 znikome dofinansowanie imprez z PW – za mało studentów PW na imprezach, za 

dużo formalności związanych z pozyskaniem i rozliczaniem dofinansowania,  

 niewystarczająca reklama Koła, brak akcji promujących wyjazdy,  

 znikome wsparcie kołowiczów w organizacji stoiska na Targach Konik, 

 problemy ze stroną Koła, konieczność jej modernizacji 

 starodawny i nieprzyciągający wygląd strony Koła, 

 brak relacji z imprez na stronie,  

 zbyt długi czas oddawania wypożyczonego sprzętu – (rekordzista oddał namioty 

pożyczone w lecie dopiero w marcu), 

 brak ogólnodostępnych obozów, wyjazdów w trakcie wakacji 2011,  

 nieudana próba zorganizowania Zerówki, 

 niedoprecyzowanie obowiązków wynikających z pełnionych funkcji w Zarządzie, 

 brak chętnych do pomocy przy Kursie OT,  

 brak Kierownika Kursu na spotkaniach, 

 problem ze sprzętem komputerowym znajdującym się na stanie Koła, 

 brak zainteresowania Zarządu odnośnie Pucharu Jedynki, 

 małe zaangażowanie w czwartkowe slajdowiska, 

 mało spotkań i akcji dodatkowych dla Kołowiczów, „środowy marazm kołowy…” 

 zanik tradycji śpiewankowych oraz znajomości piosenki turystycznej 

 

 

Co się jednak udało:  
 

 porządek w papierach Koła,  

 ogarnięcie stanu sprzętu Koła i powołanie funkcji sprzętowca, 

 podsumowanie Pucharu Jedynki w INO – kol. Bambi,  

 coraz prężniejsza działalność  Jedynki na portalu Facebook,  

 pojawiające się informacje o Kole na stronie: Polibuda.info 

 wczesne ustalenie kalendarza imprez na rok 2012 (wykonanie w związku z tym 

kalendarzyka),  

 obecność AKT Maluch na Rajdach Kołowych,  

 złożenie na uczelni wszelkich wymaganych sprawozdań oraz preliminarzy, co daje 

następcom możliwość starania się o fundusze, 

 Gra w kule bule w Ogrodzie Saskim oraz wyjście na łyżwy, jako spotkania 

integracyjne Koła, 

 zorganizowanie bardzo licznego i dobrego Kursu OT, przy znacznym udziale Zarządu, 

 przyjazne nastawienie członków Koła do Zarządu, 

 wystawa na PW dotycząca cerkwi – Kol. Cynamon, 

 ustalenie jednej wersji dotyczącej Listy i strony Kołowej, 

 Rajdy i imprezy kołowe zostały przeprowadzone zgodnie z kalendarzem 

 Uzyskaliśmy dla InO Świętojańskiego status  InO Ogólnopolskie 

 Wstępne umeblowanie i uporządkowanie pomieszczenia jedynkowego w tym montaż 

półek, 



 Pozyskanie tablicy kołowej przy wejściu na stołówkę, 

 Pozyskanie środków finansowych w ramach 1% podatku OPP, 

 Sukcesy organizacyjne w InO w tym duża frekwencja na Jesień Idzie, ZIMNO,  

 Aktywizacja kursantów w życiu koła. 

 

 

 

Wskazówki dla przyszłego Zarządu:  
 

 przeczytać to sprawozdanie, 

 zorganizowanie „Zerówki” – szansa na pozyskanie nowych, młodych osób i 

zachęcenie ich do kursu OT, oraz zareklamowanie akcji lato 

 położenie nacisku na zorganizowanie kolejnej edycji kursu OT – wczesne ustalenie 

przede wszystkim kierownika/ów, reklamy, formy – jest to uwaga do CAŁEGO Koła, 

nie tylko przyszłego Zarządu,  

 Udział w kolejnej edycji targów Konik w celu zareklamowania koła i kursu OT 

 zaangażowanie większej ilości Kołowiczów w życie Koła, tj.:  

– głównie w reklamę kOT oraz imprez Koła  

– obsadę tras, imprez kołowych  

– studentów w pomoc w biurokracji na PW,  

– organizację środowych spotkań,  

 utrzymywanie poprawnych kontaktów z:  

- Samorządem PW  

- Zarządem OM  

- innymi wcześniej zakolegowanymi kołami/klubami  

- administracją stołówki PW,  

- Opiekunem Koła. 

 wczesne ustalenie kalendarza imprez na kolejny rok,  

 większe zaangażowanie licznej kadry kołowej do robienia wycieczek, a pozostałych 

do zdobywania uprawnień,  

 lepsze rozliczanie pożyczanego sprzętu i egzekwowanie jego naprawiania gdy zostanie 

uszkodzony,  

 Uporządkowanie i skatalogowanie zbioru pamiątek oraz księgozbioru 

 Dokończenie doposażania siedziby koła w tym zdobycie sprawnego komputera, 

drukarki laserowej oraz półek do szafy i wieszaka na ubrania. 

 zorganizowanie akcji reklamowej wśród studentów PW,  

 organizowanie śpiewanek gitarowych gdyż umiejętność w tym zakresie praktycznie 

zanikła wśród Kołowiczów, śpiewnik kołowy?  

 lepsze zachęcanie do utrzymywania kontaktów, osób które kiedyś działały w Kole,  

 lepsze promowanie i pozyskiwanie funduszy z OPP  

 Rozpoczęcie wstępnych przygotowań obchodów 60-lecia istnienia Jedynki i 

wykorzystania tej okazji do zaistnienia na uczelni 

 Zachęcenie członków Koła do aktywnej działalności w Oddziale 

 Poprawa wymiany informacji oraz współpracy z innymi kołami i klubami 

turystycznymi w tym oddziałowymi, oraz AKT Maluch, KTE Styki, SKP 4 itd.. 

 Większe zaangażowanie w samorządzie studentów w tym skuteczniejsze 

pozyskiwanie środków z KFG, KD i z KSIT. 

 Zorganizowanie kolejne edycji Rajdu Rektorskiego i stworzenie swego rodzaju 

tradycji na uczelni.  



 Pozyskiwanie nowych członków koła spośród osób zaliczających w-f przez wycieczki 

organizowane przez Franka, nawiązanie z nim w tym celu skuteczniejszej współpracy  

 Większa dbałość o jakość i terminowość zamieszczania informacji i ogłoszeń oraz 

regularne rozsyłanie newslettera, 

 Wcześniejsze planowanie obozów letnich, zerówki – zrobienie skutecznej reklamy,  

 Dbałość o wizerunek Koła na Uczelni w tym porządne urządzenie dostępnych gablot 

(Biblioteka i Stołówka), przygotowywanie estetycznych plakatów o imprezach oraz 

korzystanie z innych uczelnianych środków komunikacji do zaistnienia jak np. 

wystawy, slajdowiska, newslettery, czasopisma, targi, juwenalia. 

 

 

Życzymy przyszłemu Zarządowi, aby Koło nadal się kręciło i to coraz prężniej oraz rosło w 

siłę, najlepiej studencką...  

 


